



COMMISSION SOUS-RÉGIONALE DES PÊCHES
SUB-REGIONAL FISHERIES COMMISSION



2nd ANNOUNCEMENT

International conference “Ecosystem Approach to the Management of Fisheries and the Marine Environment in West African Waters” (AWA)

Dear colleagues,

The Permanent Secretary of the Sub Regional Fisheries Commission is honoured to inform you that the first International conference “**Ecosystem Approach to the Management of Fisheries and the Marine Environment in West African Waters (AWA)**” will be held the 9th, 10th and 11th December 2014 at LE NDIAMBOUR Hotel, in Dakar, Senegal. (www.lendiambour.com , Dakar Plateau, 121 Rue Carnot, Phone: (+221) 33 889 42 89).

Scientific Communications and Posters

Participants who wish to make presentations, can submit, no later **15th November 2014**, to the Scientific Committee of the Conference an abstract of their communication(s) or poster(s) presentation via the following e-mail mariemadeleine.gomez@spcsrp.org with copy to patrice.brehmer@ird.fr and hamady.diop@spcsrp.org. You will receive a notification within fifteen days after the submission of yours abstract.

Invitation letters

The participants who need invitation letters to attend the meeting can submit their request to assistant program who can reach through the following e-mail: mariemadeleine.gomez@spcsrp.org.

Terms of references

The terms of references of the International conference was joined to the announcement and are available at the both websites of the project www.awa-project.org and SFRC www.spcsrp.org

Accommodations

Rooms are available at half board negotiated conference rates of 84 € (55 000 F CFA) at:

Hôtel Le NDIAMBOUR
Dakar Plateau, 121 Rue Carnot
www.lendiambour.com

Other available hotels within the vicinity of the conference venues at no-negotiated rate are:

Hôtel Al Afifa
Dakar Plateau, 46 Rue Jules Ferry
Phone : (+221) 889 90 90

Hôtel Ganalé
Dakar Plateau, 38 Rue Amadou Assane Ndoeye
www.ganalehotel.com

Hôtel du Plateau

Dakar Plateau, 62 Rue Jules Ferry

Phone: (221) 33 823 15 29 or (+221) 33 823 44 20

Registration

Online registration will be made at the SRFC's website: www.spcsrp.org

In case of online registration problems, you may contact directly the assistant of the program through the following e-mail mariemadeleine.gomez@spcsrp.org with copy to patrice.brehmer@ird.fr and hamady.diop@spcsrp.org and the mail object should read « Registration to AWA Conference 2014 ».

Registration Fees

- 50 € for students;
- 100 € for the partners and affiliates to the project;
- 300 € for others participants.

Registrations fee can be paid by bank transfer, credits cards or in cash. Registration fees could be waived upon request for Sub-Saharan citizens (e-mail mariemadeleine.gomez@spcsrp.org).

Visa

Information on visa requirements for Senegal is available at: <http://www.snedai.sn>

For visa processing, you may be asked to justify lodging accommodation. In that case please submit a case request for the hotel booking justification to your hotel of choice.

Advice to travelers

Please refer to the following website www.diplomatie.gouv.fr/fr/conseils-aux-voyageurs/conseils-par-pays/senegal-12357/

Other information

Additional information will be posted on the website of both the AWA project www.awa-project.org and SFRC www.spcsrp.org

Yours Sincerely.

Please accept our apologies for any duplications.



COMMISSION SOUS-RÉGIONALE DES PÊCHES
SUB-REGIONAL FISHERIES COMMISSION



2nd ANNONCE

“Ecosystem Approach to the Management of Fisheries and the Marine Environment in West African Waters” (AWA)

Mesdames, Messieurs,

Le Secrétariat Permanent de la Commission Sous Régionale des Pêches (CSRPF) a le plaisir de vous annoncer la tenue de la première Conférence internationale « **Ecosystem Approach to the Management of Fisheries and the Marine Environment in West African Waters (AWA)** » qui se tiendra les 9, 10 et 11 décembre 2014 à l'Hôtel Le Ndiambour, Dakar, Sénégal (www.lendiambour.com), Dakar Plateau, 121 Rue Carnot, Tél : (+221) 33 889 42 89).

Communications et Posters scientifiques

Les participants désirants soumettre au comité scientifique de la conférence un **résumé** de leur communication et/ou leur **poster** doivent l'envoyer à l'adresse courriel suivante mariemadeleine.gomez@spcsrp.org avec copie à patrice.brehmer@ird.fr et hamady.diop@spcsrp.org au plus tard le 15 novembre 2014. Une notification d'acceptation vous sera renvoyée sous quinzaine suivant la réception.

Lettres d'invitation

Les participants qui ont besoin d'une **lettre d'invitation** pour prendre part à la conférence, peuvent en faire la demande auprès de l'assistant de programme par courriel : mariemadeleine.gomez@spcsrp.org

Termes de références

Les termes de références de la conférence AWA sont joints à cette présente annonce et seront disponibles sur les sites du projet www.awa-project.org et de la CSRPF www.spcsrp.org

Hébergement

Des chambres sont disponibles au niveau de l'hôtel de la conférence au coût préférentiel de 84 € (55 000 F CFA) en demi-pension :

Hôtel Le NDIAMBOUR
Dakar Plateau, 121 Rue Carnot
www.lendiambour.com

D'autres hôtels sont également aux alentours (tarifs non négociés):

Hôtel Al Afifa

Dakar Plateau, 46 Rue Jules Ferry
Tél: (+221) 889 90 90

Hôtel Ganalé

Dakar Plateau, 38 Rue Amadou Assane
Ndoye
www.ganalehotel.com

Hôtel du Plateau

Dakar Plateau, 62 Rue Jules Ferry
Tél : (+221) 33 823 15 29 ou (+221)
33 823 44 20

Inscription à la conférence

Un formulaire d'inscription en ligne sera mis à votre disposition sur le site internet de la CSRP www.spcsrp.org

En cas de problème de connexion internet, il vous est possible de contacter directement l'assistant de programme par courriel mariemadeleine.gomez@spcsrp.org avec copie à patrice.brehmer@ird.fr et hamady.diop@spcsrp.org avec en objet « Inscription à la conférence AWA 2014 ».

Frais d'enregistrement

Les **frais d'enregistrement** à la conférence internationale AWA sont de :

- 50 € pour les étudiants ;
- 100 € pour les partenaires du projet ;
- 300 € pour les autres participants.

Ils sont payables par cartes bancaires, virements bancaires, cash. Les frais d'enregistrement peuvent être pris en charge par le projet AWA uniquement sur demande (par courriel mariemadeleine.gomez@spcsrp.org) pour les ressortissants des pays sub-sahariens.

Visa

Les informations nécessaires à la demande de **visa** d'entrée au Sénégal sont disponibles sur le lien suivant : <http://www.snedai.sn> . Pour le processus de demande de visa, s'il vous est demandé de justifier votre hébergement, il vous faudra dans ce cas, vous adresser directement au service de l'hôtel de votre choix.

Conseils aux voyageurs

Veuillez vous reporter au niveau du site www.diplomatie.gouv.fr/fr/conseils-aux-voyageurs/conseils-par-pays/senegal-12357/

Autres informations

Des informations additionnelles seront disponibles et mises à jour sur les sites internet du projet www.awa-project.org et de la CSRP www.spcsrp.org

Dans l'espoir de vous accueillir sous le climat clément du Sénégal, pays de la « Téranga » (Bienvenue), au mois de décembre, veuillez agréer, **Mesdames, Messieurs**, l'assurance de ma considération distinguée.